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Protokół nr V/19 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 25 stycznia 2019 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Ewa Szczepaniak 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ryszard Drozdowski, Maciej Jagodziński 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Przedstawicielka lokalnych mediów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 905 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Pana Burmistrza o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

1) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych i lokalach 

położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

2) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla i zarządu osiedla na 

terenie Gminy Bojanowo, 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych  

i lokalach położonych na terenie gminy Bojanowo. 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad powyższej uchwały 

głosowano 12 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

W dalszej kolejności Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, 

rady osiedla i zarządu osiedla na terenie Gminy Bojanowo.  

 

Wniosek przegłosowano. Za wprowadzeniem do porządku obrad powyższej uchwały 

głosowano 12 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Pozostał do wprowadzenia do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad powyższej uchwały 

głosowano 12 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
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NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek V sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr III/18 z sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 roku. 

Przyjęcie protokołu Nr IV/18 z sesji, która odbyła się z w dniu 31 grudnia 2018 roku.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Bojanowo na lata 2019-2025, 

b) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, 

c) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Samorządów Południowo- Zachodniej Wielkopolski „Samorząd 

dla zrównoważonego rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia,  

d) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej,  

e) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych  

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

f) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla i zarządu osiedla na 

terenie Gminy Bojanowo, 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.   

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr III/18 z sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 

roku. 

Przyjęcie protokołu Nr IV/18 z sesji, która odbyła się w dniu 31 grudnia 2018 roku.  
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-12 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 
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Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

W związku z powyższym protokół Nr III/18 z sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 

roku został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu z sesji, która odbyła się  

w dniu 31 grudnia 2018 roku również nie wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, w 

związku z powyższym Pan Jan Moryson zawnioskował o przyjęcie powyższego dokumentu.  

 

Za przyjęciem protokołu Nr IV/18 z sesji, która odbyła się w dniu 31 grudnia 2018 roku 

głosowali wszyscy obecni na sesji radni-12 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  

Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. Informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Bojanowo na lata 2019-2025,  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Sabiny Szlachetka- Andersz o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Joanna Kuczyńska- Zastępca Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Bojanowie.  
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Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 12 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojanowo, 
 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pan Jan Moryson poinformował, że 

projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 22 stycznia 2019 roku.  

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Ewelina Zmuda, która przybliżyła projekt uchwały.   

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Samorządów Południowo- Zachodniej Wielkopolski 

„Samorząd dla zrównoważonego rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie Pan Burmistrz przybliżył projekt niniejszej uchwały.  
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W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 12 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia 

Samorządów Południowo- Zachodniej Wielkopolski „Samorząd dla zrównoważonego 

rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Następnie głos zabrała Pani Skarbnik, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań i uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 12 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie ustalenia 

stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych  

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Eweliny Zmuda o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 12 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zarządzenia wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla i zarządu osiedla 

na terenie Gminy Bojanowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 12 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów, rad sołeckich, rady osiedla i zarządu osiedla na terenie Gminy Bojanowo 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie- 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: Waldemar Czerwiński, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2019 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynęła na jego 

ręce informacja o utworzeniu klubu radnych pod nazwą Klub Radnych „Razem budujemy 

przyszłość”.  

Następnie głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka- przewodniczący Klubu, który poinformował, 

że w dniu 22 stycznia 2019 roku został utworzony Klub Radnych „Razem budujemy 

przyszłość”. Powstanie Klubu Radnych było podyktowane chęcią zintegrowania się ze 

środowiskiem. Celem Klubu jest zespolenie wspólnych działań i przedstawianie ich na 

sesjach, komisjach, aby miały one uporządkowany charakter. Klub nie jest polityczny i nie 

stosuje metod dyscypliny partyjnej. Jesteśmy otwarci na wszelkie propozycje, w tym 

wstąpienia do klubu i współpracy.  
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W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że: 

- posiedzenie Komisji Stałych Rady odbędzie się 19 lutego, sesja- 22 lutego, 

- w dniu 16 lutego br. odbędzie się o godz. 1100 uroczysta msza święta, później nastąpi 

poświęcenie tablicy pamiątkowej na mogile powstańców wielkopolskich na cmentarzu 

parafialnym w Bojanowie.  

 

W nawiązaniu do zapytania Pani Ewy Szczepaniak zgłoszonego na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady w dniu 22 stycznia br, Pan Zastępca Burmistrza poinformował, że zgodnie  

z §60 ust. 1 Statutu Gminy Bojanowo Komisje Stałe Rady działają zgodnie z rocznym planem 

pracy przedłożonym Radzie przed upływem roku kalendarzowego poprzedzającego rok 

objęty planem. Z kolei zgodnie z §61 ust. 2  Statutu- „Postanowienia §60 ust. 1 nie dotyczą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji”. Podsumowując Pan Krzysztof Kurpisz wyjaśnił, że nie 

ma takiego obowiązku i pozostawiamy do Państwa decyzji, czy taki plan miałby być 

przygotowany.  

 

Następnie głos zabrał Pan Wiesław Ceglarek, który poinformował, że w miesiącu grudniu 

2018 roku podczas Mistrzostw Polski Federacji IPF Polskiego Związku Kulturystyki Fitness  

i Trójboju Siłowego złoty medal wywalczył mieszkaniec naszej gminy- Pan Adam 

Szymanowski. W związku z powyższym radny powiatowy złożył propozycję, aby 

uhonorować naszego mieszkańca.  

 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Alina Broniarz, która ponowiła wniosek, aby postawić 

altankę dla seniorów na placu przynależącym do Pensjonatu dla osób starszych w Bojanowie.   

Ustosunkowując się do wniosku radnej, Pan Burmistrz poinformował, że dla nas również jest 

ważne, żeby niniejszy teren nabrał „wyrazu”. Zrealizowanie zadania z tygodnia na tydzień nie 

jest możliwe, tym bardziej przy aurze, jaka panuje obecnie. Jeżeli plac będzie 

modernizowany, to radna zostanie o tym poinformowana.  

 

Następnie Pan Jan Kubis zwrócił się z zapytaniem do radnych powiatowych: jakie inwestycje 

są planowane na terenie gminy Bojanowo w 2019 roku?  

Odpowiadając Pan Maciej Jagodziński poinformował, że inwestycje, które zostały rozpoczęte 

w poprzedniej kadencji, muszą zostać zrealizowane. Następnie radny powiatowy dodał, że 

Pan Starosta Sperzyński poinformował, że przez najbliższe dwa lata środki finansowe będą 

lokowane w Szpital. Na naszą gminę nie są przewidziane środki finansowe, ale będziemy się 

podejmować starania- wniosek Pani sołtys z Tarchalina odnośnie ścieżki rowerowej został 

przekazany Staroście Rawickiemu. Czekamy na krajowy fundusz drogowy, z którego będzie 

można realizować inwestycje. Priorytetem jest szpital.  

Tytułem uzupełnienia Pan Wiesław Ceglarek przedstawił sytuację szpitala. Radny powiatowy 

poinformował, że szukane są środki finansowe ze sprzedaży mienia. Następnie dodał, że 

Gmina Bojanowo i Gmina Rawicz przekazały odpowiednie środki finansowe na szpital- 

pozostałe gminy stoją z boku. Prośba, aby nadal wspierać finansowo szpital powiatowy, żeby 

nie został on zamknięty.  

 

Po wypowiedzi radnego powiatowego, głos zabrał Pan Edward Gurdak. Sołtys zwrócił się  

z zapytaniem, jak długo będzie trwała nowa kadencja sołtysów?  

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że chcielibyśmy, aby kadencja sołtysa trwała również 

pięć lat- tak jak obecna kadencja Rady Miejskiej.  
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W dalszej kolejności głos zabrała Pani Ilona Pazoła- Szymańska, która zwróciła się z prośbą, 

aby zająć się sprawą rozkładu jazdy autobusów PKS. Radna zawnioskowała, aby: 

- autobus, który wyjeżdża o godz. 656 do Leszna nie jechał przez Czerninę, 

- przywrócić autobus o godz. 1640 z Leszna do Rawicza, 
- autobus, który wyjeżdża o godz. 1602 nie jechał tylko do Kaczkowa, ale kończył kurs  

w Lesznie.  
 

Następnie Pani Bogumiła Woźniak zwróciła się z prośbą do radnych powiatowych, aby na 

następnym spotkaniu z Panem Henrykiem Lipowczykiem zostało zadane pytanie jak wygląda 

sprawa chorych dębów stojących przy przystanku autobusowym w Sowinach. 

 

Więcej wniosków i pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył V sesję o godzinie 1010. 

 

 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


